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Verslag 13 november 2023 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Roos Vigelius, Erik Bezemer, Pauline de Vries, 
Jannie Rosman (leden); Nel de Jong (aspirant lid);  
Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht);  Alberta van den Dool (notulist) 
Afwezig: Zahra Bouzidi, Corina Heijstek, Jacques Daamen, Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief) 
 

1 Welkom, vaststellen van de agenda 
Alberta notuleert, Jeanet afwezig 
Vaststellen van de agenda. 
De voorzitter heet allen welkom. De berichten van verhindering worden doorgegeven. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 16 oktober 2023 (bijlage) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 
 Pg. 1.2a, de berichtgeving naar de gemeente in het kader van het lidmaatschap van 

Jannie Rosman loopt. Nel de Jong geeft aan ook toe te willen treden tot de adviesraad. 
Ook hierover zal contact met de gemeente opgenomen worden. De voorzitter wijst 
nog op het maximum aantal leden, en de link naar de vergoeding die de leden 
ontvangen. Gezien het feit, dat ook nu weer een aantal leden niet aanwezig zijn, is het 
goed om de raad ‘op sterkte’ te houden. 
De voorzitter heeft nog een naam van een kandidaat lid, hij geeft een korte toelichting. 
De leden geven akkoord, om nader kennis met deze kandidaat te maken. 

 Pg. 1.3, gezondheidsbeleid: de voorzitter en Erik zijn naar de raadsinformatieavond 
geweest. Daar vond ongeveer eenzelfde presentatie plaats. De raad stond niet negatief 
ten opzichte van het gezondheidsbeleid. Op 28 november is er een carrousel avond, 
het wordt dan vervolgd. Op 16 november is er een netwerkbijeenkomst voor 
sportverenigingen, in het kader van het sportakkoord. Daar ligt ook een link naar het 
gezondheidsbeleid, als voorbeeld wordt gewezen op jongeren die dreigen uit te vallen 
doordat zij niet aangesloten zijn bij een sportvereniging. Er wordt afgesproken, dat als 
er nog bijzondere punten uit deze bijeenkomst naar voren komen, gezamenlijk 
opgetrokken zal worden om een advies te schrijven als Inwonersadviesraad en 
Sportplatform. 

 Pg. 3.5, ‘Mijn SDD’: de voorzitter zou nog info van Corina ontvangen. Pauline vraagt 
zich af wat het doel van ‘Mijn SDD’ is. Er is nu alleen een status te zien, maar geen 
voortgang, archief etc., zoals een berichtenbox van de overheid. 

 Pg. 4.5, 20 december moet 20 november zijn, hoewel de bijeenkomst van het 
Sportplatform is geannuleerd. 

Het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 

De volgende opmerkingen worden gemaakt: 
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➢ 2606.06, onafhankelijke cliëntondersteuning: Roos meldt, dat er een goede nieuwe 
onafhankelijke cliëntondersteuner is gestart: Natascha Hessels. In de jaarplanning 
wordt opgenomen, dat zij een keer wordt uitgenodigd. 

➢ 0409.04, ongevraagd advies problemen jeugdhulp: de voorzitter meldt, dat op dit 
moment gewerkt wordt aan een nieuw jeugdhulpplan in de regio. Begin januari komt 
er meer nieuws, daarna wordt het hier geagendeerd, met mogelijk een advies voor de 
gemeente daaraan gekoppeld. 

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 1601.05, 0805.03, 2606.06, 1610.01, 2, 3, 5. 

3 Thema: : Bestaanszekerheid 
Een actueel thema (in de NL verkiezingsprogramma’s en lokaal beleid). 
Wat bedoelen we met dit begrip? Wat verstaan wij eronder?  Hoe ziet de praktijk eruit? Wat 
zijn de knelpunten op dit terrein in Zwijndrecht? Wat willen/kunnen wij als Inwoners Adviesraad 
hiermee? 
De voorzitter geeft aan, dat het goed is om aan de voorkant een beeld te hebben, van wat de 
adviesraad onder bestaanszekerheid verstaat, voordat mogelijk een advies wordt gevraagd. 
Nel leest de volgende uitspraak voor: ‘Iedereen heeft recht op bestaanszekerheid: een bestaan 
met voldoende en voorspelbaar inkomen, een woning, toegang tot onderwijs en zorg en een 
buffer voor onverwachte uitgaven. Dit is nodig om mee te kunnen doen in de samenleving’. 
Over deze samenvatting wordt verder doorgesproken. De volgende punten komen daarbij aan 
de orde: 

- Zijn de bestaande toeslagen wel reëel? Het is een feit, dat iemand die net boven een 
bepaalde grens uitkomt, nergens recht op heeft, en het zwaarder heeft dan degene die 
onder de grens uitkomt. Mensen gaan daardoor bv. parttime werken. Is dit reëel, moet 
iedereen niet ‘de eigen broek ophouden’? 

- Bestaanszekerheid, met het oog op toegang tot zorg: bepaalde situaties kunnen forse 
problemen opleveren, als er alleen sprake is van een budgetverzekering. 

- Moet er een minimum of een maximum aan ‘bestaanszekerheid’ worden toegevoegd: 
bv. er moet ruimte zijn voor kinderen die naar een sportvereniging gaan. Dus, willen 
inwoners in de gemeente op een normale manier bestaanszekerheid hebben, hebben 
ze een bepaald bedrag nodig in de maand. Dit is een lastig punt, omdat uitgangspunten 
voor iedereen anders liggen. Ook het uitgavenpatroon is niet van iedereen gelijk. Als 
voorbeeld wordt Zweden genoemd, waar iedereen een basisinkomen heeft. Dit geeft 
overzicht. 

Als de gemeente informeert bij de adviesraad wat verstaan wordt onder bestaanszekerheid, 
zullen de eerder genoemde punten genoemd worden.  
Toeslagen dragen bij aan het versluieren van de realiteit. Er zijn inwoners die bewust 
uitgangswaarden verkeerd interpreteren, en daarmee profiteren. Een basisinkomen heeft de 
voorkeur, zonder potjes. 
Suzanne was onlangs bij een bijeenkomst van de geloofsgemeenschappen. Zwijndrecht blijkt 
goede regelingen te hebben ten opzichte van andere gemeenten. Helaas kan niet aan de 
knoppen van de landelijke overheid gedraaid worden. 
Door de energietoeslag zijn meer mensen in beeld gekomen, die ook recht hebben op het 
gebruik van andere regelingen. 

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
•  Seniorenraad: 
De raad vergadert op 14 november.  
Roos meldt, dat in De Lindonk is aangegeven, dat men erg blij is dat de mogelijkheid er nu is 
om te stemmen. Het laagdrempelig iets organiseren is één van de taken van de 
Inwonersadviesraad. 
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• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De voorzitter geeft aan, dat de notaris is bezocht. De namen en adressen zijn overgedragen; nu 
heeft de notaris nog BSN-nummers nodig. De voorzitter legt het verzoek neer, dat iedereen 
tijdens de volgende vergadering een kopie van een paspoort/identiteitsbewijs/rijbewijs 
meeneemt, met paraaf. 

5 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede: Zahra, Pauline   
De energietoeslag zal in twee delen uitgekeerd worden. 
Pauline deelt perikelen rondom de Kledingbank. Er lijkt niet echt sprake van een goede lijn, 
daarnaast spelen financiële problemen. De voorzitter geeft mee aan te kloppen bij de 
gemeente, en wijst op het Ondernemersfonds. 
• Jeugdhulp: Pauline 
Zie agendapunt 2b. 
• Regionale Adviesraad: Max 
Roos wijst op het vervoer van iemand uit Dordrecht, naar dagopvang/therapie. Er zijn 
problemen met de tijden, waardoor deze persoon niet vervoerd kan worden. Er wordt door 
Jannie meegegeven dat deze persoon moet benadrukken dat het om therapie gaat. De 
voorzitter neemt het mee naar de Regionale Adviesraad. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Suzanne heeft met de wethouder over het collegevoorstel gesproken. Er komt een 
raadsinformatiebrief, waarna wordt gestart met de uitwerking. 
Iedere gemeente moet beleid opstellen, om inwoners met een beperking mee te laten doen 
aan de samenleving. 
• Sport: Erik          
Op 16 november is er de bijeenkomst met betrekking tot de 12 – 21-jarigen. Dan wordt een 
terugkoppeling gegeven van het onderzoek dat is verricht. 
Verder loopt een onderzoek naar de sportaccommodaties, de resultaten zijn nog niet bekend. 
Daarnaast speelt een discussie over openstelling van bepaalde accommodaties, vanwege het 
tekort. Hierover is een motie aangenomen, dit wordt verder onderzocht. 
Er is een start gemaakt met ontwikkeling van een sportloket, met NOC/NSF: één loket voor alle 
vragen rondom sport, voor alle verenigingen/bestuurders. 
• Woon Advies Commissie: Corina 
Suzanne geeft de laatste stand van zaken door. De wethouder en de voorzitter van de Woon 
Adviescommissie hadden met elkaar gesproken, er was meegenomen dat duidelijk moest 
worden wat de rol van de leden van de Inwonersadviesraad/Seniorenraad zou zijn. De 
voorzitter van de WAC stond hiervoor open, echter later is gemaild, dat men zelf de werkwijze 
zou beschrijven hoe de raden betrokken zouden worden; er lijkt dus geen mogelijkheid voor 
een gesprek. Suzanne stuurt de zojuist ontvangen mail door naar de voorzitter en Jeanet. 
Dit punt wordt voor de volgende vergadering geagendeerd. 

6 Mededelingen en Rondvraag 
- Vergaderschema 2024 bijlage 

Het schema wordt vastgesteld. 
- Jannie wijst op het beleid bij de voedselbank, welke producten welke personen 

ontvangen. Er lijkt niet veel keus. De Inwonersadviesraad kan hier weinig mee, het 
wordt voor kennisgeving aangenomen. 

7 Volgende vergadering 11 december: 
Voor deze vergadering wordt een lid van de werkgroep Dementievriendelijk uitgenodigd. Jan 
geeft de gegevens door aan Jeanet. 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.00 uur. 

 
 


